
Z á p i s 
 

ze 19. jednání Výboru pro regionální rozvoj a cestovní ruch  
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 26.04.2019 od 10:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
zasedací místnost N2 903 Karla Čapka 

 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Bc. Pavel Hečko 
 Ing. Jan Jerolím 
 Helena Červová 
 Luboš Řehák 
 RSDr. Ing. Otakar Ruml 
 Mgr. Ivana Kudrnáčová 

Ing. Lucie Rovenská 
Ing. Vlasta Kratochvílová 

  
Nepřítomni:    dle prezenční listiny 
 
Přizváni:  Bc. Pavel Hečko, člen Rady Královéhradeckého kraje 

Mgr. Ivana Kudrnáčová, vedoucí odboru regionálního rozvoje, grantů a 
dotací 
Ing. Lucie Rovenská, vedoucí oddělení regionálního rozvoje 
Ing. Vlasta Kratochvílová, vedoucí úseku cestovního ruchu 
Ing. Bc. Miroslav Mejstřík, DiS, vedoucí oddělení krajských dotací 
Mgr. Daniel Jankovič, úsek cestovního ruchu 
RNDr. Zita Kučerová, Ph.D., Centrum investic, rozvoje a inovací 
Ing. Petra Teplá, odbor kancelář hejtmana 

             Ing. Ladislav Mlejnek, Centrum investic, rozvoje a inovací 
Hosté:             - 
 
Program jednání: 
 
1) Úvod, usnášeníschopnost, schválení programu jednání, schválení přítomnosti hostů, 

schválení ověřovatele zápisu, kontrola plnění usnesení a úkolů. 
2) Strategie rozvoje Královéhradeckého kraje 2021+ aktuální informace. 
3) Koncept Chytrý region a připravovaný projekt „Krok za krokem Chytrým regionem 

KHK“. 
4) Příjemci dotací z Programu obnovy venkova pro rok 2019.  
5) Informace z jednání hodnotících komisí v oblasti regionálního rozvoje a cestovního 

ruchu pro rok 2019. 
6) Prominutí odvodu a následného penále za porušení rozpočtové kázně obci Potštejn. 
7) Změny v projektech podpořených dotacemi – obec Blešno, obec Jeníkovice. 
8) Poskytnutí dotací na individuální účel. 
9) Různé, diskuse. 
10) Závěr. 
 



K bodu 1. 
Úvod, usnášeníschopnost, schválení programu jednání, schválení přítomnosti hostů, 
schválení ověřovatele zápisu, kontrola plnění usnesení a úkolů. 
 
Jednání v 10:00 zahájil a řídil předseda Výboru pro regionální rozvoj a cestovní ruch 
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje pan Ing. Oldřich Vlasák.  
Předseda výboru představil nového člena výboru pane Milana Brandejse, který nahradil Ing. 
Jana Sobotku. 
 
Předseda výboru konstatoval, že je přítomno 10 členů výboru - výbor je tedy usnášeníschopný 
a přednesl doplněný návrh programu 19. zasedání výboru a nechal schválit účast přítomných 
hostů. Za ověřovatele zápisu z 19. jednání byl navržen Mgr. Libor Mojžíš. 
 
Kontrola plnění usnesení a úkolů  
 
Dopracování vstupního materiálu k založení krajské DMO 
Úkol: Dopracovat další vstupní materiály o 1) další varianty a 2) porovnání krajských 
destinačních společností, doplnit o 3) ekonomickou a personální rozvahu a 4) směry 
budoucího rozvoje. 
 
Informace k založení krajské DMO předal Mgr. Daniel Jankovič – úsek cestovního ruchu. 
Seznámení s obsahem vypracovaného materiálu k projednání. 
3. varianty:  1. zachování stávajícího stavu – úsek cestovního ruchu při Krajském úřadu 

KHK. V předloženém materiálu jsou uvedeny důvody, proč je tato varianta do 
budoucna neefektivní. Stávající stav je poddimenzovaný. 

 2. Rozšíření úseku cestovního ruchu při KÚ KHK na oddělení cestovního 
ruchu – méně efektivní varianta s ohledem na vývoj v oblasti cestovního ruchu. 

 3. založení krajské centrály – Zastupitelstvo KHK posvětilo záměr založení 
krajské DMO. 

V podkladovém materiálu jsou uvedeny: organizační uspořádání (systém komor), porovnání 
krajských destinačních společností (právní formy) – KHK by mělo mít právní formu spolku, 
přehledy nákladových rozpočtů – různí se podle krajů (rozpočet KHK je umírněný, ale 
efektivní). 
 
Ing. Oldřich Vlasák uvedl, že materiál obsahuje také finanční rozvahu. Vznesl také dotaz, zda 
založení krajské DMO bude pro kraj finančně nákladnější. Mgr. Daniel Jankovič upřesnil tuto 
oblast – v prvním roce fungování krajské DMO by provoz krajské DMO neměl být finančně 
náročnější než je v současné době provoz úseku cestovního ruchu při KÚ KHK. Z úseku 
cestovního ruchu by měli přejít pracovníci do krajské DMO. Náklady se tak pouze přesunou a 
k nárůstu by mělo dojít pouze k mírnému vlivem obsáhlejší náplně práce krajské DMO. Do 
budoucna se počítá s mírným finančním nárůstem, pakliže dojde k nárůstu počtu 
zaměstnanců. 
Ing. Oldřich Vlasák, uvedl, že kompetence cestovního ruchu Královéhradeckého kraje budou 
předány krajské DMO. Hlas KHK pak bude mít pouze prostřednictvím komor v rámci krajské 
DMO. Tato účast by měla být oproštěna od politického vlivu. Ing. Oldřich Vlasák také 
upozornil na to, aby nedošlo k nárůstu na velkou organizaci vlivem různých rad (dozorčí, 
kontrolní aj.) Mgr. Daniel Jankovič uvedl, že systém komor byl vybrán záměrně. Každá 
komora by měla mít pouze jednoho zástupce ve správní radě. Komory by se měly za sebe 
dohadovat samy. Ve stanovách je plánováno byť výjimečné, ale i tak právo veta ze strany 
Královéhradeckého kraje. Stanovy byly připomínkovány potencionálními členy, přičemž se  
 



sešlo celkem 51 relevantních připomínek, a 13. května 2019 proběhne setkání k jejich 
vypořádání. 
Milan Brandejs uvedl, že se jako zástupce jedné z oblastních destinačních společností 
zúčastnil jejich společného setkání, z nějž vzešly zmíněné připomínky. Hlavním tématem byl 
počet komor v navrhovaném uspořádání krajské DMO. Pět komor se jeví jako velké množství 
komor, proto oblastní destinační společnosti považují za dobré, aby bylo uspořádání v podobě 
pouze tří komor a to komora za KHK, komora oblastních destinačních společností a komora 
ostatních, nikoli např. samostatně komora pro Hradec Králové. Ing. Oldřich Vlasák souhlasí, 
že je třeba systém komor ještě dále diskutovat. Mgr. Daniel Jankovič uvedl, že vše bude 
projednáno na společném setkání potenciálních členů dne 13. května. Výsledky z tohoto 
jednání budou prezentovány následně výboru.  
Ing. Zdeněk Praus se dotázal, zda města a obce si budou moci vybrat, zda budou působit v 
rámci oblastní nebo krajské destinační společnosti. Mgr. Daniel Jankovič uvedl, že do stanov 
byla dána nová podmínka a to pokud bude chtít kterýkoli člen z dané oblasti být členem 
krajské DMO, bude muset zároveň splňovat podmínku, že je členem oblastní destinační 
společnosti. Nebude tak docházet k odlivu členů z oblastních destinačních společností.  
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
USNESENÍ VRR 19/168/2019 
Výbor pro regionální rozvoj a cestovní ruch 
 
I. schvaluje 
1. program 19. jednání Výboru pro regionální rozvoj a cestovní ruch, 
2. přítomnost hostů, 
3. ověřovatele zápisu – Mgr. Libor Mojžíš 
 
II. bere na vědomí 
předané informace z dopracovaného vstupního materiálu k založení krajské DMO. 
 
Hlasování: 
Pro:  10 Proti:  0 Zdržel se:  0  
  
 
K bodu 2. 
Strategie rozvoje Královéhradeckého kraje 2021+ aktuální informace. 
 
Informace předal Ing. Ladislav Mlejnek. – Centrum investic, rozvoje a inovací. 
 
Členům výboru byly předány aktuální informace k přípravě Strategie rozvoje 
Královéhradeckého kraje 2021+. 
 
Prezentace bude zaslána členům výboru se zápisem z 19. zasedání výboru. 
 
Ing. Oldřich Vlasák poznamenal, že je potřeba učinit konkrétní kroky a uvést konkrétní 
výstupy. Stále je tvořeno mnoho analýz nikoli konkrétních postupů. Př.: Královéhradecký kraj 
má nejstarší populaci v ČR – nutno podporovat sociální služby. Nutnost prohlubovat zájem o 
životní prostředí a promítnou vše do strategie - uvést postupy a jaké konkrétní kroky učinit ke 
zlepšení situace. Potřeba zahrnou problematiku dopravy v KHK a uvést například možnost 
využití potenciálu letiště v HK. Do strategie je potřeba zahrnout i rozvoj cestovního ruchu a 



opět konkrétní kroky k jeho kvalitnímu a požadovanému růstu. Zajistit dostupnost internetu 
po celém území. Řešení disparit v území – potřeba opět nalézt řešení a učinit konkrétní kroky. 
Předseda výboru shrnul, že je potřeba do strategie především uvést konkrétní výstupy u všech 
oblastí.  
Mgr. Jan Balcar, Ph.D. uvedl, že je důležité apelovat na politickou úroveň, aby se 
s vytvořenými strategiemi pracovalo a činili se tak kroky k realizacím. 
Ing. Hana Masáková, MBA je důležité nepodceňovat oblast hospodaření s vodou a spolupráci 
se zemědělskými pracovníky. Je důležité zachovat smysluplnou koordinaci.   
 
USNESENÍ VRRCR/19/169/2019    
Výbor pro regionální rozvoj a cestovní ruch 
 
I. bere na vědomí 
aktuální informace ze Strategie rozvoje Královéhradeckého kraje 2021+.  
 
Hlasování 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Pozn.: Před projednáváním bodu č. 3 se z jednání omluvil pan Milan Brandejs. 
 
 
K bodu 3. 
Koncept Chytrý region a připravovaný projekt „Krok za krokem Chytrým regionem 
KHK“. 
 
Informace předala RNDr. Zita Kučerová, Ph.D. – Centrum investic, rozvoje a inovací. 
 
Byl představen koncept Chytrý region a především jeho konkrétní kroky. 
- důležité je být v kontaktu s národní úrovní. 
Proběhl workshop Chytrá řešení v sociálních službách. 
V návrhu přípravy jsou energetické úspory, cirkulární ekonomika, udržitelné zemědělství. 
V přípravě je nyní Akademie chytrého regionu KHK. 
Koncept Chytrý venkov – podpora soc. podniků, soc. podnikání, souviset s tímto konceptem 
bude i udržitelné zemědělství i vysokorychlostní internet. Proběhla národní pracovní skupina 
Chytrého venkova. 
 
V rámci OP Zaměstnanost vzniká projekt „Krok za krokem Chytrým regionem KHK“. 
 
Ing. Oldřich Vlasák uvedl, že v rámci Chytrého venkova je důležité najít konkrétní řešení. Je 
potřeba pro rozvoj potenciálu Chytrého venkova získat finanční prostředky.  
RNDr. Zita Kučerová Ph.D.: s KHK se řeší možnost vypsání dotačního titulu na podporu 
pilotních projektů Smart technologií v obcích na rok 2020. 
Mgr. Libor Mojžíš uvedl konkrétní příklad Smart řešení: aplikace pro komunikaci- 
informovanost obyvatel v obci. 
RNDr. Zita Kučerová Ph.D.: workshop Smart ve veřejné správě – zde byl prostor pro dotazy 
a náměty veřejné správy aj. 
 
USNESENÍ VRRCR/19/170/2019    
Výbor pro regionální rozvoj a cestovní ruch  
 
I. bere na vědomí 



informace o konceptu Chytrý region a připravovaném projektu „Krok za krokem Chytrým 
regionem KHK“. 
 
Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
K bodu 4. 
Příjemci dotací z Programu obnovy venkova pro rok 2019. 
 
Informace předal Ing, Bc. Miroslav Mejstřík, DiS. – vedoucí oddělení krajských dotací. 
 
Účel 1 (19POV11) – Občanská vybavenost, veřejná prostranství a infrastruktura (rozmezí 
dotace  
50.000 Kč  - 1.500.000 Kč, typ dotace investiční/neinvestiční) 
Účel 2 (19POV12) – Obnova památkového fondu (rozmezí dotace 50.000 Kč  - 500.000 Kč, 
typ dotace neinvestiční) 
Účel 3 (19POV13) – Obnova a technické zajištění stávajících vodních nádrží (rozmezí dotace 
30.000 Kč  - 500.000 Kč, typ dotace investiční/neinvestiční) 
Účel 4 (19POV14) - Nakládání s odpady (rozmezí dotace 20.000 Kč  - 200.000 Kč, typ dotace 
investiční/neinvestiční) 
Celkem bylo do dotačního programu 19POVU1 podáno 119 žádostí o dotaci s požadavkem na 
dotace ve výši 89.303.132,48 Kč, 3 žádosti byly podány na 2 účely a 116 žádostí bylo podáno 
na 1 účel.  
 
6 žádostí o dotaci s požadavkem na dotaci ve výši 2.970.343,01 Kč bylo vyřazeno z dotačního 
řízení pro nesplnění podmínek dotačního programu:  
Hodnotící komise k dotačnímu programu 19POVU1 zasedala dne 28. března 2019 a 
navrhla poskytnutí dotací 83 žadatelům o dotaci v celkovém objemu 53.325.000 Kč. 
 
USNESENÍ VRRCR/19/171/2019    
Výbor pro regionální rozvoj a cestovní ruch  
 
I. bere na vědomí 
seznam příjemců dotací z dotačního programu 19POVU1 Programu obnovy venkova. 
 
Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
K bodu 5.  
Informace z jednání hodnotících komisí v oblasti regionálního rozvoje a cestovního 
ruchu pro rok 2019. 
 
Informace předal Ing, Bc. Miroslav Mejstřík, DiS. – vedoucí oddělení krajských dotací. 

V oblasti cestovního ruchu byly zveřejněny tyto dotační programy: 

19CRG01 Úprava lyžařských běžeckých tras 
19CRG04 Podpora činnosti turistických informačních center 
19CRG07 Propagace cyklobusů v turistických regionech 



V oblasti regionálního rozvoje byly zveřejněny tyto dotační programy: 
19RRD01 Obnova hasičské techniky pro obce s JPO 
19RRD02 Podpora svazků obcí 
19RRD03 Podpora pořízení územních plánů zpracovaných v souladu s metodikou MINIS 
19RRD10 Podpora provozu prodejen na venkově 
19RRD12 Podpora JPO II a JPO III zřízených obcí v Královéhradeckém kraji 
 
USNESENÍ VRRCR/19/172/2019    
Výbor pro regionální rozvoj a cestovní ruch  
 
I. bere na vědomí 
informace z jednání hodnotících komisí z oblasti cestovní ruch a regionální rozvoj. 
 
Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
K bodu 6. 
Prominutí odvodu a následného penále za porušení rozpočtové kázně obci Potštejn. 
 
Informace předal Ing, Bc. Miroslav Mejstřík, DiS. – vedoucí oddělení krajských dotací. 
 
Na základě analýzy rizik a v souladu s příkazem č. 44 ředitelky Krajského úřadu 
Královéhradeckého kraje, byla provedena veřejnosprávní kontrola poskytnuté dotace u 
subjektu obec Potštejn, (IČO 002 75 271), kterému byla v roce 2017 poskytnuta dotace ve 
výši 300.000 Kč na projekt č. 17RRD11-0010 „Nový dopravní automobil pro SDH Potštejn“. 
 
Při veřejnosprávní kontrole bylo zjištěno pochybení, a to (citace z Platebního výměru): 
Kontrolou předložených dokladů a jejich posouzením ve vzájemných souvislostech se 
Smlouvou o poskytnutí dotace z dotačního fondu Královéhradeckého kraje č. 17RRD11-0010 
ze dne 5. 10. 2017 (dále jen „Smlouva“), bylo zjištěno, že část výdajů, souvisejících s 
pořízením investičního majetku ve výši 83 795,- Kč, daňový subjekt zaúčtoval do provozních 
výdajů. Zvoleným způsobem účtování, byť nedošlo k porušení účetních předpisů, daňový 
subjekt nemohl dodržet čl. II. odst. 2 Smlouvy a dopustil se porušení čl. III. odst. 15 Smlouvy, 
neboť měl nejpozději do 10. 1. 2019 vrátit částku 54 217,38 Kč na bankovní účet 
poskytovatele dotace. Porušení Smlouvy, dotačního programu, souvisejících dokumentů či 
právních předpisů je dle čl. VI. odst. 1 a 2 Smlouvy porušením rozpočtové kázně ve smyslu 
ust. § 22 ZoRP, a poskytovatel je povinen nařídit příjemci dotace odvod poskytnutých 
finančních prostředků včetně zákonného penále. 
 
Na základě zjištění tohoto pochybení byl dle čl. VI. odst. 2 a odst. 4 Smlouvy vyměřen 
platebním výměrem ze dne 13. 3. 2019, č.j. 26647/2019/KHK, odvod za porušení rozpočtové 
kázně ve výši 54.218 Kč. Tento platební výměr byl daňovým subjektem převzat dne 25. 3. 
2019. Nabytí právní moci tedy nastane 24. 4. 2019, tj. 30 dnů, kdy má subjekt možnost podat 
odvolání a po nabytí právní moci bude mít 15 dnů na zaplacení. Penále bude vyměřeno 
následně. 
Oddělení krajských dotací Krajského úřadu Královéhradeckého kraje obdrželo dne 27 
3. 2019 Žádost o prominutí odvodu dotace a penále, evidovanou pod č. j. 
34022/2019/KHK, která je přílohou důvodové zprávy.   



Na základě charakteru pochybení příjemce dotace, viz zjištění, je doporučeno 
prominout uložený odvod ve výši za porušení rozpočtové kázně ve výši 98%, tj. po 
zaokrouhlení na celé Kč 53.134 Kč. Navrhovaná částka k zaplacení za porušení 
rozpočtové kázně z důvodu porušení smlouvy o poskytnutí dotace z dotačního fondu 
Královéhradeckého kraje č. 17RRD11-0010 je 1.084 Kč.  
Prominutí penále bude řešeno následně po rozhodnutí Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje. Dle současné praxe bude navrženo penále za porušení 
rozpočtové kázně prominout v plné výši. 
 
USNESENÍ VRRCR/19/173/2019    
Výbor pro regionální rozvoj a cestovní ruch  
 
I. bere na vědomí 
žádost obce Potštejn. 
 
II. doporučuje 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit prominutí 98 % odvodu za porušení 
rozpočtové kázně a následné penále pak prominou v plné výši. 
 
Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
 
K bodu 7. 
Změny v projektech podpořených dotacemi – obec Blešno, obec Jeníkovice. 
 
Informace předal Ing. Bc. Miroslav Mejstřík, DiS. – vedoucí oddělení krajských dotací. 
 
1) Usnesením Zastupitelstva Královéhradeckého kraje ZK/13/955/2018 ze dne 21. 5. 2018 
byla obci Blešno schválena účelová neinvestiční dotace ve výši 345.600 Kč, na projekt 
18POVU1-0161 „Rekonstrukce chodníků – Obec Blešno)“ (dále jen „projekt“). Neinvestiční 
dotace byla schválena v rámci dotačního programu 18POVU1 Program obnovy venkova. 
Dne 22. 3. 2019 byla na oddělení krajských dotací doručena žádost o změnu podmínek 
čerpání dotace. Obci Blešno byla schválena neinvestiční dotace na rekonstrukci tří částí 
chodníků. Nově zvolené zastupitelstvo obce vyhodnotilo, při přípravě výběrového řízení na 
dodavatele stavby, že jedna část rekonstrukce je pro obec méně efektivní a nahradilo jej jiným 
úsekem. Důvodem pro změnu je skutečnost, že nově navržený úsek je výrazně 
frekventovanější. Nově navržený úsek vede, stejně jako další dva, podél frekventované silnice 
I/11. Původní úsek, uvedený v žádosti o dotaci, vyžaduje navíc výraznější stavební zásah – 
zřízení opěrných zdí a výměnu zábradlí na mostku u příjezdu, nikoliv pouze opravu pochůzné 
plochy chodníků. 
Změnou v realizaci projektu nedochází ke změně smlouvy o poskytnutí dotace z dotačního 
fondu 18POVU1-0161, nemusí být sepsán dodatek ke smlouvě. 
 
2) Zastupitelstvo Královéhradeckého kraje usnesením číslo ZK/14/831/2014 schválilo v roce 
2014 poskytnutí investiční dotace ve výši 77.000 Kč obci Jeníkovice na projekt č. 14RRD03- 
 
0005 „Pořízení nového územního plánu obce Jeníkovice“. Dotace byla poskytnuta v rámci 
krajského dotačního programu 14RRD03 Pořízení územních plánů obcí do 1000 obyvatel.  



Dne 28. 3. 2019 byla na oddělení krajských dotací doručena žádost o změnu termínu ukončení 
realizace projektu. Hlavním důvodem pro prodloužení doby realizace projektu je vznesená 
námitka při druhém veřejném projednávání, kterou bylo nutné vypořádat. Vzhledem ke 
lhůtám a podmíněnému souhlasu dotčených orgánů se obec dostala do časové tísně a nebude 
schopna původně schválený termín ukončení realizace projektu dodržet. Obec žádá o 
prodloužení doby realizace projektu do 31. 12. 2019. 
Změna termínu ukončení realizace projektu bude prodloužena dodatkem ke smlouvě o 
poskytnutí dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje. 
 
USNESENÍ VRRCR/19/174/2019   
Výbor pro regionální rozvoj a cestovní ruch  
 
I. projednal 
žádosti obcí Blešno a Jeníkovice o změny v projektech podpořených dotacemi. 
 
II. doporučuje 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje požadované změny schválit. 
 
Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
K bodu 8. 
Poskytnutí dotací na individuální účel. 
 
Informace předala Ing. Petra Teplá – odbor kancelář hejtmana 
Jedná se o projekty, které se týkají oblasti regionálního rozvoje. 
 

 
USNESENÍ VRRCR/19/175/2019 
Výbor pro regionální rozvoj a cestovní ruch 

č. IČO žadatel projekt účel požadavek stanovisko odboru SM 

1 00654141 OBEC 
BOROVÁ 

XX. Borovské 
hry Borová u 
Náchoda 2019 

Dotace bude použita na úhradu 
hudební a další kulturní 
produkce, pronájem 
technického zázemí (pódium, 
zastřešení, party stany). 

66 000 Kč 

RG - jedná se o posílení 
komunitního života obcí, 
navázaní nových kontaktů a 
možností spolupráce mezi 
regiony, proto doporučujeme k 
podpoře 
 
KP - u žádosti se nejedná o 
primárně kulturní akci, 
navrhovaný program je 
doprovodným programem 
setkání obcí. Z tohoto důvodu si 
tedy nemohli žádat v dotačním 
programu podpory kulturních 
aktivit. Předmětem 
posuzovaného přidělení podpory 
není kultura jako taková, obsah 
kulturního programu atd., ale 
komunitní soudržnost, kvalita 
života v obci a podobně. To jsou 
priority, které jdou mimo odbor 
kultury. 



 
I. bere na vědomí 
předloženou žádost o poskytnutí dotace na individuální účel, která by byla hrazena z kapitoly 
18 – zastupitelstvo kraje na rok 2019. 

Hlasování 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
K bodu 12. 
Různé, diskuse. 
 
Ing. Veronika Tomková navrhla možnost výjezdního zasedání v rámci plánovaného termínu 
příštího zasedání výboru dne 24.05.2019. Členové výboru souhlasili s výjezdním zasedáním. 
V daném termínu se jednání uskuteční v multifunkčním AV sále na nábřeží Labe v Kuksu od 
9 hodin. Po jednání výboru bude následovat oběd a po obědě pak sjíždění Labe ze Dvora 
Králové do Kuksu. Bližší informace budou včas zaslány všem na vědomí. 
 
 
K bodu 13. 
Závěr 
 
Předseda poděkoval členům výboru za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, že byly 
vyčerpány všechny body programu, v čase 11:35 jednání ukončil.  
 
 
20. jednání Výboru pro regionální rozvoj a cestovní ruch se uskuteční dne 24.05.2019 od 
9:00 v multifunkčním AV sále na nábřeží Labe v Kuksu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Mgr. Libor Mojžíš 
ověřovatel zápisu 

 

Ing. Oldřich Vlasák 
předseda výboru 

 
 
 
 
 
 
 

 
Zapsala: Mgr. Monika Líkařová 


